# 國立臺南大學 公告

發文日期:中華民國 111 年 12 月 23 日 發文字號:南大教字第 1110022973 號

主旨:公告本校 111 學年度第2學期外國學生申請入學錄取名單。

依據:111年12月6日本校外國學生申請入學審查會議決議。

公告事項:

#### 壹、錄取名單:

## ー、博士班 (Ph.D. program)

(一)教育經營與管理博士班 Educational Entrepreneurship and Management:正取2名 Duong Thi Nguyen/Vietnam (越南)

Qaiser Abbas/Pakistan (巴基斯坦)

### 二、碩士班 (Master program)

(一)教育經營與管理碩士班 Educational Entrepreneurship and Management:正取2名 Akriti Sharma/India (印度)

Zohaib Zahid Ansari/Pakistan (巴基斯坦)

(二)國語文教學與應用碩士班 Chinese Language Teaching and Its Applications: 正取 1 名

Hanh Thi Ngo/Vietnam (越南)

- (三)生物科技學系碩士班 Biological Sciences and Technology: 正取 1 名 Shubhi Mishra/India (印度)
- (四)科技管理碩士班 Technology Management:正取2名

Akriti Sharma/India (印度)

Amartuya Otgonbayar/Mongolia (蒙古)

貳、上述錄取之新生,應依錄取通知之規定辦理報到手續,並應繳驗護照及經臺灣駐 外館處驗證之畢業證書、成績單等相關資料,始得註冊入學;逾期未完成報到手 續,視同未註冊。

Once accepted, students should report with the following documents to Admissions Section of Office of Academic Affairs, National University of Tainan(NUTN).

- 1.Passport.
- 2.One original verified copy of the diploma authenticated by ROC Embassies and Missions Abroad.
- 3.One original verified copy of the Transcript authenticated by ROC Embassies and Missions Abroad.

If students fail to submit any one of the above documents upon checking in NUTN, they will be considered as voluntary withdrawal from the admissions process to the university.

# 參、錄取新生除個別通知外,特此公告問知。

Notification will be sent to successful applicants to serve as official school offer. The list of names of admitted applicants will be posted on the recruitment web page of the NUTN (https://campus.nutn.edu.tw/newsPost3/deptPost.aspx?board=6).

校長黃宗顯